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Dlaczego Ukraińcy nie chcą zostać w Polsce

Чому ураїнці не хочуть залишатися в Польші?

В інтерв'ю виданню співробітниця агентства «Персонал Сервіс» М. Банись

розповіла про відношення польських роботодавців до українців: «Наші дослідження

показують, що українці відгукуються про польських роботодавців добре. Про своє

невдоволення ними заявляє лише невеликий відсоток опитаних. Негативний досвід є в цій

сфері у 10% українців». «Як поляки після 2004 .ув Великобританії, так і зараз українці (в

трьох з чотирьох випадків) займають позиції нижнього рівня, навіть маючи більш високу

кваліфікацію - вони працюють там, де не хочуть працювати поляки», - підкреслила М.

Банись.
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Monika Banyś: Z naszych badań wynika, że dobrze oceniają polskich

pracodawców. Tylko stosunkowo niewielki odsetek zgłasza niezadowolenie.

Negatywne doświadczenia ma mniej niż 10 proc. pracowników z Ukrainy.

Nie mają na to wpływu głośne incydenty, jak przypadek przedsiębiorcy,

który nie udzielił pomocy ukraińskiej pracownicy, tylko wywiózł ją na przystanek

autobusowy i porzucił?

Michał Kokot: Ukraińscy pracownicy dobrze czują się w Polsce?

Monika Banyś: Z naszych badań wynika, że dobrze oceniają polskich

pracodawców. Tylko stosunkowo niewielki odsetek zgłasza niezadowolenie.

Negatywne doświadczenia ma mniej niż 10 proc. pracowników z Ukrainy.

Nie mają na to wpływu głośne incydenty, jak przypadek

przedsiębiorcy, który nie udzielił pomocy ukraińskiej pracownicy, tylko

wywiózł ją na przystanek autobusowy i porzucił?

– Z reguły do opinii publicznej przebijają się negatywne informacje, ale te

zdarzenia nie mają wpływu na całościowy obraz pracy w Polsce. Przeważają
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zdecydowanie pozytywne lub neutralne doświadczenia ukraińskich pracowników.

Te natomiast rzadko są widoczne w mediach. Podobnie było zresztą, gdy Polacy

wyjeżdżali po 2004 r. pracować do Wielkiej Brytanii. Tam również nagłaśniano

głównie negatywne historie.


